
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

 

 

Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 23.02.2022 

v zasadačke obecného úradu 

__________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: 

 

- 9 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny  

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 

- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

- ostatní prítomní 

 

 

Návrh programu: 

 

1. Otvorenie.  

2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie.  

4. Kontrola plnenia uznesení. 

5. Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 9.12.2021-8.2.2022. 

6. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

7. Určenie termínov plánovaných zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2022. 

8. Udelenie výnimky k vyplateniu jednorazového príspevku pri narodení dieťaťa podľa 

VZN č. 3/2016, Čl.3 bod 1 písm. a) pre Janu Pažítkovú. 

9. Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lúčky. 

10. Schválenie požiadaviek za doplnenie územného plánu obce Lúčky.  

11. Zníženie dotácie na rok 2022 pre šachový oddiel Lúčky. 

12. Informácie o činnosti komisií.  

13. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia. 

14. Záver. 

 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie zasadnutia 

Prvé zasadnutie OZ v roku 2022 otvoril o 16:30 hodine privítaním všetkých prítomných starosta 

obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 9 poslancov. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. OZ 

je verejné.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:9     PROTI: 0   ZDRŽALI: 0 

 



Starosta upozornil poslancov a prítomných hostí, že zastupiteľstvo bude nahrávané. 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

 
Poslanci obdržali program zasadnutia prostredníctvom mailu.  

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie schválenia programu dnešného rokovania OZ. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.01/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili program zasadnutia. 

 

 

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková. 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Radovan Bobček a Ing. Katarína 

Pechová. 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Ing. Mihoková Petra, Anton Holička 

a Martin Zachar. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.02/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 4 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

 
Poslanci  plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom e-mailovej pošty. Starosta obce 

vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci  k plneniu prijatých uznesení 

nemali žiadne pripomienky. Kontrola plnenia prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 03/2022  



Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o kontrole plnenia uznesení. 

 

 

K bodu 5 programu OZ 

Správa hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly za obdobie 9.12.2021-8.2.2022. 

 

Ing. Michaela Juríková – správu HK o výsledkoch kontroly za obdobie 09.12.2021-

08.02.2022 dostali poslanci elektronicky. Poslanci  nemali k správe žiadne pripomienky a berú 

na vedomie správu HK. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu.  

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 04/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

 

K bodu 6 programu OZ 

Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti za rok 2021. 

 

Ing. Michaela Juríková –správa o kontrolnej činnosti bola zaslaná poslancom elektronicky. 

Správa o kontrolnej činnosti je prílohou č. 2 tejto zápisnice. 

Poslanci nemajú k správe žiadne pripomienky a berú na vedomie správu HK. Starosta vyzval 

poslancov k hlasovaniu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 05/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

 

 

 



K bodu 7 programu OZ 

Určenie termínov plánovaných zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2022 

 

Starosta obce – jedná sa o nasledovné termíny: 

23.02.2022 

27.04.2022 

15.06.2022 

14.09.2022 

07.12.2022 

 

Termíny plánovaných zasadnutí v prípade nepredvídaných udalostí je možné presunúť podľa 

potreby. 

  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 06/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Udelenie výnimky k vyplateniu jednorazového príspevku pri narodení dieťaťa podľa 

VZN č. 3/2016, Čl.3 bod 1 písm. a) pre Janu Pažítkovú 

 

Starosta obce – prišla žiadosť na vyplatenie o jednorázovom príspevku pri narodení dieťaťa 

od p. Jany Pažítkovej, bytom Lúčky 419. Žiadateľka nesplnila podľa VZN č.3/2016, že nemá 

trvalý pobyt 10 mesiacov pred podaním žiadosti. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 07/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Návrh Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lúčky 

 

Ing. Michaela Juríková – návrh zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami bol zaslaný 

poslancom elektronicky a tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. 

Poslanci nemajú k návrhu žiadne pripomienky a berú ich na vedomie. Starosta vyzval 

poslancov k hlasovaniu. 

 



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 08/2022 

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Schválenie požiadaviek za doplnenie územného plánu obce Lúčky 

 

Starosta obce – jedná sa o číslo 2, 1 tvorí IBV Bôrové a ICH Holica. IBV Bôrové je 

momentálne pozastavené, nakoľko sa musí zvolať 166 vlastníkov, kvôli pandémii to doteraz 

nebolo možné zvolať. Musí sa stretnúť aspoň 60% vlastníkov daného územia. 

Doplnok č.2 by sa spravil len kvôli bytovkám, ostatné sa bude riešiť neskôr nakoľko by to 

trvalo aspoň 3-4 roky. Postupne by sa robili zmena v celej obci. Teraz sa musí urobiť zmena 

z trvalý trávny porast a športovej infraštruktúry na „pozemky na výstavbu nájomných bytov 

a sociálneho  zariadenia“. 

Cenová relácia (nástrel) od 7.000 € – 11.000 €. Cena sa nám zdá dobrá, a musí to spraviť, 

nakoľko chceme stavať bytovky pri škole.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 09/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

 

K bodu 11 programu OZ 

Zníženie dotácie na rok 2022 pre šachový oddiel Lúčky 

 

Starosta obce -  Šachový klub Lúčky sa dopustil porušenia finančnej disciplíny a to 

neodvedením prostriedkov subjektu verejnej správy v ustanovenej alebo určenej lehote 

a rozsahu. Dôvodom bola dlhodobá PN a hospitalizácia predsedu Šachového klubu Lúčky Ing. 

Metoda Močáryho. Zníženie bude tento rok o 348,63 € od schválenej dotácie na rok 2022. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 10/2022  

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  



K bodu 12 programu OZ 

Informácie o činnosti komisií 

 

Ing. Katarína Pechová (kultúrna komisia)  -  uskutočnilo sa jedno stretnutie kvôli 

folklórnym slávnostiam.  

Ako komisia nebudeme mať stánok na občerstvenie, nakoľko to nebudeme schopní to 

zastrešiť. Zastreší to p. Hegedušová, už máme zarezervovaný termín. Kúpele poprosíme 

o pomoc.  

Máme pripravené 3 verzie, podľa aktuálnej situácie.  

Starosta obce - Bol by som za variant v sobotu a nedeľu. 

Organizovala sa akcia „Postav sochu pred svojim domom“, akcia sa ujala. Zúčastnilo sa jej 13 

rodín, natáčala to Ružomberská televízia a aj televízia JOJ. Som rada, že takáto neplánovaná 

akcia sa uskutočnila a mala úspech.  

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 11/2022 

Hlasovanie:  
Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

Poslanci jednohlasne schválili informáciu o činnosti komisie. 

 

 

K bodu 13 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta obce: 

– získali sme dotácie na knižnicu vo výške 3.000,-€ a na DLFS vo výške 5.000 €, TESCO na 

lavičku vo výške 600,-€. 

- Je podpísaná zmluva s PPA na finančný príspevok vo výške 33 000,-€. Podarilo sa nám to 

po dvoch rokoch, kde sme už tri krát museli meniť termín ukončenia. Posledný termín je do 

konca júna 2022 a tento musíme dodržať nakoľko by sme prišli o túto dotáciu. No 

vzhľadom k zmene cien za posledné dva roky bude cena navýšená o cca 7000 € a toto 

navýšenie musíme schváliť a toto bude naša spoluúčasť. Dotácie od PPA fungujú tak, že ich 

zafinancuje prijímateľ z vlastných zdrojov a následne žiada o refundáciu. Tu môže nastať 

situácia, ktorá je v podmienkach, že kontrolný úrad nájde chybu vo verejnom obstarávaní 

a nemusí nám akciu refundovať, toto bude i v dodatku, kvôli možnosti zahájenia prác.  

 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie, že poslanci berú na vedomie informácie o začiatku 

prác na „Skvalitnenie turisticky vyhľadávaného vodopádu v Lúčkach osvetlením“ 

o financovaní týchto prác.  

Hlasovanie poslancov: 

- ZA:9     PROTI: 0   ZDRŽALI: 0 

 

- Sneh v zimnom období, bol napísaný článok aj v Spoločníku, našťastie sa to všetko už topí. 

Bol som sa previezť aj v Liptovských Revúcach. U nás bol problém, obecné cesty boli na 

jedno auto. Zavolal som na pomoc externú firmu aby nám pomohla s týmto snehom, bolo to 

moje rozhodnutie a za tým stojím. 



- Bola pripomienka od občanov, že sa súkromne odhŕňa sneh určitým občanom, bolo to 

vyvezené ale len dôchodcom, ktorým spadol sneh alebo si nevedeli sami toto urobiť. No pri 

odhŕňaní snehu bez môjho vedomia došlo vzhľadom k ľudského prístupu mojich 

zamestnancov i k pomoci iným občanom. Ja som ich upozornil, že som mal pripomienky od 

občanov a na základe nich som im zakázal poskytovať služby do doby, kým nebude obecný 

pozemok a cesty v poriadku a nariadil som, aby dotyčnému zamestnancovi bola ukrátená 

mzda za nadčas v trvaní jednej hodiny. Ako pri všetkých prácach treba zohľadniť ľudskosť 

a ústretovosť a v tomto za zamestnancami stojím. 

- Kúpa soli sa oplatila, občania z ulíc, ktoré sú problematické boli spokojní, že cesty boli 

dobré. 

- Vizualizácia v materskej škôlke, aby bol podklad na cenové ponuky. Prvá cenová ponuka 

bola cca na 34.000 € ale ceny budú podstatne vyššie, nakoľko všetko ide rapídne hore. Je 

potrebné vypracovať vizualizáciu. Túto si vyžiadali firmy na predloženie nových cenových 

ponúk. Bude to financované z rezervného fondu. V minulom roku sme tam vložili 14 000 €, 

v tomto roku to vyzerá na 16 000 €. A škola prisľúbila príspevok 16 000 €.  

- Ohľadom bytoviek, počul som v Rádio Regina 16.02.2022, kde bolo povedané, že kým sa 

neschváli stavebný zákon a ak ho schvália v rok 2024 tak nebude možné postavanie 

nájomných bytov alebo bude problémové. My naďalej pracujeme na príprave na výstavbu, 

momentálne p. doktor je v spojení s pani, ktorá pre nás vypracováva UPN č.2.  

- Keď sa bude prijímať záverečný  účet obce a bude tam úspora za rok 2021 tak treba rátať 

s použitím investícií na tieto účely :  

- KIOSK                                                           dotácia OOCR 4600 EUR doplatok    6000 EUR 

- Rekonštrukcia sociálnych zariadení v MŠ     dotácia ZŠ 16 000 EUR    doplatok  30 000 EUR 

- Zakúpenie posypovej soli 50 t.                                                                 doplatok    6 000 EUR 

- Rekonštrukcia osvetlenia Vodopád              dotácia PPA 34 000 EUR  navýšenie 10 000 EUR 

- Rekonštrukcia ČOV                                                                          platba 8 000 – 13 000 EUR 

- IBV Bôrové v prípade ukončenia                                                                             25 000 EUR 

 

Prosil by som Vás zahlasovať za toto čerpanie z rezervného fondu, aby som mohol začať 

pracovať na týchto akciách, Bez Vášho súhlasu budem čakať až do schvaľovania záverečného 

účtu obce a to už pre niektoré práce a projekt môže byť neskoro.  

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie. 

Hlasovanie poslancov: 

- ZA:9     PROTI: 0   ZDRŽALI: 0 

 
 

- Odstavná plocha na autá pri cintoríne. Bolo by to aj na parkovanie pri DLFS a napríklad pri 

pohreboch. 

 

Peter Mišík – ako je to s elektrikou a plynom?  

Starosta obce – nám sa ceny neviem akým činom nenavýšia, stihol som pred zdražovaním 

podpísať zmluvu s cenami, aké boli na rok 2021 

Ing. Katarína Pechová – Markuška bude navýšená? Či bude dobrá viditeľnosť z hora 

pozerajúcim hosťom. 

Starosta obce -  Áno, urobili sme tam úpravu v projekte a bude navýšený o dva metre. 

Ing. Petra Mihoková – oslovil ma Leopold Moravčík, napísal novú knihu a chcel by súčasťou 

folklórnych slávností. Mal by tam uvedenie knihy a zároveň by mu tam hrali Lúčanskí hudci. 

Starosta obce – ak to bude mimo programu tak je to v poriadku, tak aby neboli súbežne dve 

akcie naraz. Bude to len super.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 12/2022  

Hlasovanie:  



Za 9 Radovan Bobček, Anton Holička, Tomáš Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter 

Mišík, Ing. Petra Moravčíková, Ing. Katarína Pechová, Michal Pecho, Martin 

Zachar  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 0  

Nehlasovali 0  

  

 

K bodu 14 programu OZ 

Záver 

 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na prvom zasadnutí OZ. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Radovan Bobček 

 

 

 

Ing. Katarína Pechová 

 

 

 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


